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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de minister van Justitie
over het vertragen van de
afhandeling van schadeclaims door
grote verzekeraars. (Ingezonden
2 oktober 2009)

1
Bent u bekend met de tactiek van
grote verzekeraars waarbij zij
schade-eisers van hun cliënt
eindeloos laten procederen om het
uitbetalen van schadeclaims te
vertragen?

2
Bent u van mening dat een snelle
betaling van toegekende
schadevergoedingen het
uitgangspunt zou moeten in onze
rechtspraak?

3
Bent u van mening dat het huidige
rechtssysteem de kans biedt aan
verzekeraars om het betalen van
schadevergoedingen uit te stellen?

4
Bent u bereid maatregelen te treffen
waardoor een snelle afhandeling van
toegekende schadevergoedingen
mogelijk is?

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z17900
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


